
Mor til datter i 4. klasse     sep. 2019 

Hvad tænkte du, da du fik tilbuddet om familieklassen? 

Vi havde aldrig hørt om, at Vestre Skole havde et tilbud der hed Familieklasse. Havde svært ved at forholde mig til, 

hvad vi skulle og hvad vi og vores datter skulle lære. 

Hvordan har det været, at være med i familieklassen? Hvilken udvikling har du og dit barn oplevet? 

Det har været en fantastisk rejse, vi som forældre har taget sammen med vores datter. Da vi startede i klassen synes 

vores datter, at vi var de værste forældre, at vi ville byde hende, at skulle tages ud fra hendes vante omgivelser. Hun 

kunne slet ikke forstå hvad hun skulle lære, og hvad familieklassen kunne hjælpe hende og os med. 

Men vores datter har været igennem en skøn forvandling. Vi startede i familieklassen, da vores datter ofte kom i 

konflikter og havde svært ved at tro på, at hun var god som var, at hun var værd, at være ven med. 

Hun har nu efter 12 uger et meget større selvværd, et meget bedre selvbillede og et langt større forståelse for hvad 

hendes handlinger gør ved andre og hvordan man undgår konflikter. 

Hun blev så glad for familieklassen, at hun faktisk ønskede at tage 12 uger til J hun elskede at man i familieklassen fik 

tid til fordybelse, ro til at arbejde og at vi forældre var der KUN for hende. Det betød også, at vi som forældre fik nogle 

redskaber til, at hjælpe vores barn bedst muligt. Det var også dejligt som forældre, at man opdagede at man ikke var 

alene med problemer og bekymringer, at man havde andre forældre at spare-og dele op-og nedture med. 

Det har for vores datter og vores familie være en super god oplevelse og en helt utrolig forvandling vores datter har 

oplevet. 

Hvis man bliver tilbudt familieklasse, skal man ikke tage det som et nederlag, men en fantastisk mulighed for, at bliver 

klogere på sit barn og med sit barn. 

  

 


